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Præsentation Dansk Tennis Forbund Nyborg
Nyborg 3. marts 2018: Hvorfor har Danpo valgt Padel ?
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Agenda

• Hvem er jeg?

• Hvorfor er CSR er vigtigt for mig

• Hvorfor Danpo Padel

• Status på Danpo Padel
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Min Baggrund: Klassisk Branding (Fødevare)

Uddannelse:

Arbejdet:

Nuværende job:
CEO siden 1. august 2016
2 mia. omsætning og 900 ansatte 

Bestyrelsesposter:
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Hvorfor er CSR er vigtigt for mig? 

”Use Scale for GOOD” eller ”Evner Forpligter”
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Hurtigst voksende sport på Club La Santa 
Sport i 2010 var langdistance cykling
I 2013 lavede vi Rynkeby Challenge (Tri)
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Hvorfor Danpo Padel ?

5

”Consumer insights and consumer trends”.    Padel større end Tennis i Spanien! 
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Hvorfor lige Padel 

• En sportsgren man kan ”eje” relativt billigt i DK (Lille sponsorat til DTF.-)

• En sportsgren som om 10 år er mindst 100 gange så stor! (Gratis awareness)

• En sportsgren der passer godt til børn på Julemærkehjemmene (Troværdighed)

• En sportsgren der kan bruges internt i Danpo til sundhed/ teambuilding

• Den hurtigst voksende sportsgren på Club La Santa Sport sommeren 2016!

6



7

Status på Danpo Padel i 2017 (En stor event hvert år)
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Danpo Padel 2018 planer 
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Padel Hal i Aars

Baner til resten af 
julemærkehjemmene

Lørdag 9. Juni event 
med TV i Ballerup
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Spørgsmål ?
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